
Vážený pane řediteli, 
  
dovolte mi se na Vás touto cestou obrátit s vyjádřením poděkování a velké spokojenosti s 

Vaší nemocnicí. Konkrétně s oddělením imunologie, kam již několik let dochází moje 

maminka (Zdeňka Hlaváčová). I v současné tolik nelehké době je přístup pana docenta 

Průchy, paní Ledvinové a jeho týmu naprosto skvělý, profesionální, vstřícný a lidský. 
Moc si toho vážíme a považoval jsem za nutné Vám tuto informaci předat. 
  
Děkuji. 
  
S přátelským pozdravem 
  
Vlastislav Hlaváč 
 


